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DEVLET ANA ÇOCUKLARLA
RAFADAN TAYFA’YI İZLEDİ

Afyonkarahisar Valisi
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın
öncülüğünde merkeze
bağlı beldelerde yaşayan
çocuklar, şehit ve gazi
çocukları ile koruma altında
olan çocuklar Rafadan
Tayfa serisinin 5. sinema
filmi “Rafadan Tayfa
Kapadokya'yı
izledi.>>8’DE

TTaayyttaakk,,

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP)
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli'nintalimatıyla düzenlenen
eğitim programının katılımcı 
teşkilatlar açısından çok yararlı
geçtiğini söyledi.>>8’DE

“TEŞKİLATLARIN EĞİTİM PROGRAMINA
KATILMALARI HER AÇIDAN ÇOK YARARLI”

AKUT’TAN DUYARLI
VATANDAŞLARA TEŞEKKÜR

Afyonkarahisar’da afet farkındalığını
artırmak amacıyla Zafer Meydanı’nda
stant açan AKUT Afyonkarahisar
ekibi, vatandaşların yoğun ilgisiyle
karşılaştı. >>2’DE

Baba Okulu 
seminerleri devam ediyor
Afyonkarahisar İl Müftülüğü Aile ve Dini Rehberlik
Merkezi tarafından başlatılan 'Baba Okulu' seminer-
leri devam ediyor. Kur’an ve sünnet temelinde ailede
hak ve sorumluluklar açısından baba olmanın öne-
mine dikkat çekmek için Diyanet İşleri Başkanlığı’nın
hayata geçirdiği proje kapsamında, Afyonkarahisar
İl Müftülüğü Aile ve Dini Rehberlik Merkezi tarafın-
dan Baba Okulu Semineri gerçekleştirildi. >>5’TE

MÜDÜR SÜNNETCİ, EĞİTİM 
MÜFETTİŞLERİYLE BİR ARAYA GELDİ

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Eğitim müfettişleriyle değer-
lendirme toplantısı yaptı. Müdürlük Toplantı Salonu’nda İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin başkanlığında gerçekleştirilen
Eğitim Müfettişleri ile yapılan değerlendirme toplantısı’nda; Eğitim
Müfettişleri Başkanı Yusuf Turhan, Başkan Yardımcısı Hüseyin
Ertan ve Eğitim Müfettişleri hazır bulundu. >>2’DE

Yetenek taraması 
için kritik toplantı
Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde, Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü iş birliğinde, yetenek tara-
ması çalışmaları kapsamında önemli bir toplantı gerçekleştirildi.
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu’nun başkan-
lığında düzenlenen toplantıya, Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz
Erşen, Şube Müdürü Adil Kamberoğlu, Gençlik ve Spor İlçe
Müdürleri, antrenörler, kurum personelleri ve beden eğitimi
öğretmenleri katıldı.>>7’DE

ÇÖZÜME KAVUŞTURACAĞIZ”
“SORUNLARI DİNLEYİP

BAŞKAN ŞAHİN,

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanlığının 91.İl Danışma
Meclisi toplantısı 2. Küçük Sanayi Esnaf Odaları Birliği
konferans salonunda gerçekleştirildi. Divan kurulu

üyelerinin takdimi sonrasında saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okun-
masıyla başladı. Açılış konuşmasını yapan Ak Parti İl Başkanı Turgay
Şahin, partideki birlik ve beraberliğin öneminden bahsetti. Başkan
Şahin, “Ak Parti ailesinin samimiyetini sadakatini davasını olan
bağlılığını hassasiyetlerini bir pazar günü karlı bir soğuk bir kış günü
buraya çağrıldığımızda salonları dolduracak gayret ve coşkusunu
gerçekten gözlerim yaşararak duygulanarak izliyor ve çok mutlu oluy-
orum. Bir erdemliler hareketi olarak yola çıkmış ve bu çizgisini bugüne
kadar hiç bozmadan yalpalamadan getirmiş Ak Parti’mizin Afyon'da
dile kolay  91. gerçekleştirdiği bu danışma meclisinde Belediye
Başkanlarımızdan İlçe teşkilatlarına İl Genel Meclisi üyelerimizden
teşkilatımızın kurucu çınarlarına 23 yıldır Ak Parti'nin her zerresinde
emeği olan her başarısında gayreti ve emeği olan değerli dostları
hanımefendileri beyefendileri abilerini ablalarımı kardeşlerimi burada
görmekten dolayı son derece mutluyum” dedi.>>HABER SAYFA 2’DE

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığının 91. İl Danışma Meclisi toplantısını
gerçekleştirdi. Teşkilat mensuplarının yoğun katılımlarıyla gerçekleşen 

toplantıya, Ak Parti Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven, Hasan
Arslan İl Başkanı Turgay Şahin, İl Genel Meclis Başkanı Mehmet Siper, İlçe

ve Kasaba Başkanları ve çok sayıda Ak davaya gönül vermiş partililer katıldı.

Takla atan otomobilde 
3 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak takla atan
otomobilde 3 kişi yaralandı.Kaza, İhsaniye ilçesi
Belce mahallesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, G.Ç., yönetimindeki 32 FR 830 plakalı
otomobil sürücüsünün henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kaybetmesi
sonucu kontrolden çıktı, savrulan araç ardından
yol kenarına takla attı. >>3’TE

Afyonkarahisar İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu İscehisar İlçe Müftüsü Şerafettin
Köprübaşı'yı makamında ziyaret etti. Akabinde İscehisar ilçe merkezinde
yapımı tamamlanan Bilal-i Habeşi Camii, İlçe Kaymakamı Özlem Kılıçtürk,
İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu, İlçe Müftüsü Şerafettin Köprübaşı, İlçe halkı ve
misafirlerin katılımı ile duayla ibadete açıldı. >>3’TE

İscehisar Bilal-i Habeş-i Camii ibadete açıldı

Jandarma yolcu gibi
bindiği otobüsü denetledi

Afyonkarahisar Bolvadin İlçe
Jandarma Komutanlığı’na
bağlı ekipler vatandaşların
güvenle seyahat etmelerini
sağlamak maksadıyla yolcu
taşımacılığı yapan araçlara
yönelik sivil denetim 
gerçekleştirdi.>>3’TE

Bolvadin Belediyesi,
sosyal belediyecilik
anlayışıyla ihtiyaç sahibi
vatandaşlara destek
olmaya devam ediyor.
Son olarak gerçekleştir-
ilen yardım organizasy-
onunda, ilçedeki yaklaşık
300 aileye toplam 15 ton
patates dağıtıldı. >>2’DE

Bolvadin Belediyesi’nden
vatandaşlara patates desteği
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Başkan Şahin, “Burası iş olsun 
diye yapılan bir toplantı değil”

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığının 91. İl Danışma Meclisi toplantısını
gerçekleştirdi. Teşkilat mensuplarının yoğun katılımlarıyla gerçekleşen 

toplantıya, Ak Parti Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven, Hasan
Arslan İl Başkanı Turgay Şahin, İl Genel Meclis Başkanı Mehmet Siper, İlçe ve

Kasaba Başkanları ve çok sayıda Ak davaya gönül vermiş partililer katıldı.
AK Parti Afyonkarahisar İl
Başkanlığının 91.İl Danışma
Meclisi toplantısı 2. Küçük
Sanayi Esnaf Odaları Birliği kon-
ferans salonunda gerçekleştirildi.
Divan kurulu üyelerinin takdimi
sonrasında saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla
başladı. Açılış konuşmasını
yapan Ak Parti İl Başkanı Turgay
Şahin, partideki birlik ve beraber-
liğin öneminden bahsetti. Başkan Şahin,
“Ak Parti ailesinin samimiyetini sadakatini
davasını olan bağlılığını hassasiyetlerini
bir pazar günü karlı bir soğuk bir kış günü
buraya çağrıldığımızda salonları doldura-
cak gayret ve coşkusunu gerçekten göz-
lerim yaşararak duygulanarak izliyor ve
çok mutlu oluyorum. Bir erdemliler
hareketi olarak yola çıkmış ve bu çizgisi-
ni bugüne kadar hiç bozmadan yalpala-
madan getirmiş Ak Parti’mizin Afyon'da
dile kolay  91. gerçekleştirdiği bu danış-
ma meclisinde Belediye
Başkanlarımızdan İlçe teşkilatlarına İl
Genel Meclisi üyelerimizden teşki-
latımızın kurucu çınarlarına 23 yıldır Ak
Parti'nin her zerresinde emeği olan her
başarısında gayreti ve emeği olan değer-
li dostları hanımefendileri beyefendileri
abilerini ablalarımı kardeşlerimi burada
görmekten dolayı son derece mutluyum”
dedi.

SİZLER KONUŞACAKSINIZ 
BİZLER DİNLEYECEĞİZ

Başkan Şahin, ilçe ve kasa-
balardan gelen Belediye
Başkanlarının sorunlarını
dinleyerek çözüme kavuştura-
caklarını belirtti. Başkan Şahin
sözlerine şöyle devam etti;
“Bugün inşallah daha çok siz
konuşacak biz dinleyeceğiz siz
ifade edecek biz not alacağız

siz şikayetlerinizi ifade edecek biz bun-
ların gereğini yapmak üzere harekete
geçeceğiz. Daha önce ortak akıl toplan-
tısında sizler tarafından bize sunulan tüm
şikayetler talepler öneriler tek tek not
alındı onların bir kısmı halloldu. Öneri
sahiplerine tek tek geri dönüş yapmaya
başladık. Değerli arkadaşlar değerli dava

arkadaşlarım burası iş olsun diye yapılan
bir toplantı değil. Her biriniz yüzlerce kilo-
metre öteden geldiniz vakit ayırdınız
gününüzü bize ayırdınız biz bunun
gereğini yapmak üzere ciddiye almak
durumundayız. Şu anda divanda bulunan
heyet olarak burada konuşulan her işi
sonuçlandırmak gereğini yapmak ya da
cevabını vermek konusunda bir olurumuz
var. Dediğim gibi bunun neticelerinde size
tek tek şahsen göstereceğiz o konuda
gönlünüz rahat olsun. Ben toplantınızın
danışma meclisimizin hayırlara vesile
olmasını diliyorum hepinize katıldığınız
için ayrı ayrı teşekkürlerimi sunuyorum”
ifadelerini kullandı.  Divan üyelerinin
selamlama konuşmalarının ardından
toplantı basına kapalı olarak devam etti. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

AKUT’tan duyarlı
vatandaşlara teşekkür
Afyonkarahisar’da afet farkındalığını
artırmak amacıyla Zafer Meydanı’nda
stant açan AKUT Afyonkarahisar ekibi,
vatandaşların yoğun ilgisiyle karşılaştı. 
AKUT ekibi arama kurtarma faaliyetleri hakkında bilgi vererek, duyarlılık-
larından dolayı Afyonkarahisarlılara teşekkür etti.  Sosyal medya hesabın-
dan yapılan paylaşımda: “Kent Meydanı’nda açtığımız standımızda bizleri
ziyaret eden, arama kurtarma faaliyetlerimiz hakkında bilgi alan ve afet
farkındalığına katkı sağlayan herkese teşekkür ederiz. Unutmayalım, bilinçli
bir toplum daha güvenli bir geleceğin temelidir! Siz de AKUT ailesine katıl-
mak ve gönüllü olmak isterseniz bizimle iletişime geçebilirsiniz. Takipte
kalın, birlikte daha güçlü ve dayanıklı bir toplum oluşturalım!" ifadelere yer
verildi. >>MEVLÜT TINAS

Bolvadin Belediyesi’nden
vatandaşlara patates desteği
Bolvadin Belediyesi, sosyal belediyecilik
anlayışıyla ihtiyaç sahibi vatandaşlara destek
olmaya devam ediyor. Son olarak gerçekleştirilen
yardım organizasyonunda, ilçedeki yaklaşık 300
aileye toplam 15 ton patates dağıtıldı. 
Belediye ekipleri titizlikle yürüttüğü
bu dağıtım, vatandaşlardan büyük
takdir topladı. Bolvadinli bir hayırse-
ver tarafından belediyemize ihtiyaç
sahiplerine dağıtılmak üzere
bağışlanan patatesler, titizlikle belir-
lenen ailelere ulaştırıldı. Konuyla ilgili
açıklama yapan Başkan Derviş
Aynacı, sosyal dayanışmanın önem-
ine vurgu yaparak şu ifadeleri kul-
landı: "Sosyal belediyecilik, sadece
yol yapmak, park inşa etmekten
ibaret değildir. Biz, vatandaşlarımızın
her anlamda yanında olmayı bir

sorumluluk olarak görüyoruz. Son
zamanlarda artan ekonomik zorluk-
ları göz önünde bulundurarak, ilçem-
izde yaşayan ihtiyaç sahibi ailelerim-
ize destek olmak amacıyla 15 ton
patates dağıtımını gerçekleştirdik.
Bu hayırlı işe vesile olan kıymetli
hayırseverimize teşekkür ediyor,
Rabbim hayırlarını kabul eylesin
diyoruz. Bolvadin olarak her
zaman birlik ve beraberlik içinde
olduk, olmaya da devam ede-
ceğiz." İfadelerini kullandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Müdür Sünnetci, Eğitim
müfettişleriyle bir araya geldi
İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Eğitim müfettişleriyle değerlendirme toplantısı yaptı.

Müdürlük Toplantı Salonu’nda İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin
başkanlığında gerçekleştirilen Eğitim
Müfettişleri ile yapılan değerlendirme
toplantısı’nda; Eğitim Müfettişleri
Başkanı Yusuf Turhan, Başkan
Yardımcısı Hüseyin Ertan ve Eğitim
Müfettişleri hazır bulundu. 2024-2025
eğitim öğretim yılının birinci döneminin
genel değerlendirmesinin yapıldığı
toplantıda konuşan İl Müdürü Miraç
Sünnetci; “Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli
vizyonunun eğitimin her alanında uygu-
lanması adına her türlü çalışmayı yapan
siz kıymetli eğitim müfettişlerimize
teşekkür ediyorum” dedi. Toplantı
dönem başı ve ikinci dönem için yapıla-
cakların planlanmasının ardından sona
erdi.  >>HÜDAYİ ACAR

MÜSİAD Başkanı İşlek’ten, Milli
Emlak Müdürü Baş’a Ziyaret

Afyonkarahisar MÜSİAD Şube Başkanı Ercan İşlek, Milli Emlak Müdürü
Oğuzhan Serhat Baş’ı, makamında ziyaret etti. Ziyaret kapsamında,
Afyonkarahisar’da yapılması planlanan çalışmalar üzerine istişarel-
erde bulunuldu. Başkan İşlek, ziyarete dair resmi sosyal medyasından
yaptığı paylaşımda şu ifadelere yer verdi: “Milli Emlak Müdürümüz
Oğuzhan Serhat Baş’ı, Şube Başkanımız Ercan İşlek ve yönetim kuru-
lu üyelerimiz ile birlikte ziyaret ettik. Nazik ev sahipliği için kendisine
teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz.”  >>İBRAHİM ARTIÇ
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Gençlere sistematik olarak suç
işleten 32 kişilik örgüt çökertildi

Denizli merkezli olarak polisin aralarında
Afyonkarahisar’ında bulunduğu 4 ilde
düzenlediği eş zamanlı operasyonlarda,
gençleri kullanarak sistematik ve
örgütlü bir şekilde suç işleyen 32 
kişilik silahlı örgüt çökertildi.

Denizli İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü
ekipleri, "Kasten Öldürme, Kasten Yaralama,
İşyeri Kurşunlama, Nitelikli Yağma, Yasadışı Silah
Ticareti ve Nitelikli Dolandırıcılık" suçlarına
karıştıkları belirlenen organize bir suç örgütünü
takibe aldı. 18-25 yaş aralığındaki gençleri kulla-
narak sistematik ve örgütlü bir şekilde suçları
gerçekleştiren çıkar amaçlı silahlı suç örgütünün

çökertilmesi için yapılan fiziki ve teknik takibin
ardından operasyon için düğmeye basıldı. Yeterli
bilgi ve delile ulaşan polis ekiplerinin Denizli
merkezli olarak Afyonkarahisar, Ankara ve Bingöl
illerinde düzenlendiği eş zamanlı operasyonlar
neticesinde 33 şüpheli yakalandı. Şüphelilere ait
19 farklı adreste yapılan aramalarda 23 adet ruh-
satsız tabanca, 6 adet pompalı tüfek, 62 adet
fişek, 1 adet 6136 SKM kapsamında bıçak, 1 adet

muşta ve çok sayıda dijital materyal ele geçirildi.
Eş zamanlı operasyonlarda gözaltına alınan
şüpheliler Denizli'ye getirildi. Emniyetteki işlem-
lerinin ardından "Çıkar Amaçlı Silahlı Suç Örgütü
Kurmak, Yönetmek ve Üye Olmak" suçundan adli
makamlara sevk edilen 1 şüpheli adli kontrol
şartıyla serbest bırakılırken, 32 şüpheli ise tutukla-
narak cezaevine gönderildi. 
>>İHA

Takla atan otomobilde
3 kişi yaralandı

Jandarma yolcu gibi
bindiği otobüsü denetledi
Afyonkarahisar Bolvadin İlçe Jandarma

Komutanlığı’na bağlı ekipler vatandaşların
güvenle seyahat etmelerini sağlamak 
maksadıyla yolcu taşımacılığı yapan

araçlara yönelik sivil denetim gerçekleştirdi.
Yapılan sivil denetim esnasında yolcu
otobüsü trafik jandarması ekipleri
tarafından kontrol noktasında durdu-
rularak otobüs içerisinde görevli sivil
denetim yapan personel tarafından
hem şoför hem de yolcular denetim
hakkında bilgilendirilerek seyahat
esnasında uyulması gereken kurallar
hatırlatıldı. Otobüse sivil olarak binen
jandarma trafik personeli otobüslerde
emniyet kemerinin kullanımını kontrol
ederken ayrıca sürücünün kural ihlali

yapığı yapmadığını kontrol etti. Çay
ilçesi otogarından İstanbul istikame-
tine giden otobüse sivil olarak binen
Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığı
Trafik Timi personeli otobüste yolcu-
ların emniyet kemeri takıp takmadık-
larını tek tek kontrol edip ayrıca
sürücünün telefon ile konuşma başta
olmak üzere kural ihlali yapıp yap-
madığını kontrol etti. Denetimlerin
ilerleyen günlerde de süreceği 
belirtildi. >>İHA

Erol, göreve başladı
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile Afyonkarahisar İl Emniyet

Müdürü olarak atanan Ahmet Birtan Erol görevine başladı.
Geçtiğimiz günlerde yayımlanan kararname ile Erol, Mahmut Ay’ın yerine Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürü olarak atandı. Erol, gün geldiği kentte görevine başladı. 1.’nci sınıf Emniyet Müdürü olan Erol, 28
Mayıs 2019 tarihinden itibaren Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) Koruma Daire Başkanı olarak görev
yapmaktaydı. Son yayımlanan kararname ile Erol, Afyonkarahisar’ın yeni emniyet müdürü oldu. >>İHA

Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak
takla atan otomobilde 3 kişi yaralandı.
Kaza, İhsaniye ilçesi Belce
mahallesinde meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, G.Ç., yönetimindeki 32
FR 830 plakalı otomobil sürücüsünün
henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı,

savrulan araç ardından yol kenarına
takla attı. Kazada sürücü ile birlikte
R.T. ve S.T., yaralandı. Yaralılar kaza
sonrası çevredekilerin haber vermesi
üzerine olay yerine gelen ambu-
lanslarla hastanelere kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı.
>>İHA

Milletvekili Arslan “Hızlı Tren
projesi 2027'de tamamlanacak”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. 
Hasan Arslan, Ankara-Afyonkarahisar 
hızlı tren hattı inşaatının Köroğlu belindeki
zemin kaynaklı gecikme nedeniyle projenin 
2027’de tamamlanacağını belirtti.

2027 yılında tamamlanması hedeflenen Ankara-Afyonkarahisar hızlı tren hattı
inşaatının devam ettiğini kaydeden AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr.
Hasan Arslan,  “2027’de tamamlanması hedeflenen Ankara-Afyonkarahisar
hızlı tren inşaatı devam ediyor. Köroğlu belindeki zeminden kaynaklı gecikme
dolayısıyla 2027’ye uzayan hızlı tren projemiz ile ilgili Ulaştırma ve Altyapı
Bakanımız Sayın Abdulkadir Uraloğlu‘yla yaptığımız görüşmede çalışmanın
planlandığı gibi gittiğini belirterek Afyonkarahisar’da 2027 yılında hemşehriler-
imizin hızlı trene bineceğini ifade etti. Programımız kapsamında güzergahtan
geçtiğimiz sırada fotoğrafladığımız bu yatırım, inşallah tamamlandığında vatan-
daşlarımıza hizmet vermeye başlayacak.” Dedi >>HÜDAYİ ACAR

İscehisar Bilal-i Habeş-i Camii ibadete açıldı
Afyonkarahisar'ın İscehisar ilçeisinde yapımı tamamlanan Bilal-i Habeşi Cami ibadete açıldı.

Afyonkarahisar İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu İscehisar İlçe
Müftüsü Şerafettin Köprübaşı'yı makamında ziyaret etti.
Akabinde İscehisar ilçe merkezinde yapımı tamamlanan
Bilal-i Habeşi Camii, İlçe Kaymakamı Özlem Kılıçtürk, İl
Müftüsü Lütfü İmamoğlu, İlçe Müftüsü Şerafettin
Köprübaşı, İlçe halkı ve misafirlerin katılımı ile duayla
ibadete açıldı. Açılış programının ardından İl Müftüsü
İmamoğlu Cuma vaazı ve hutbe irad etti. >>İHA
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Türkiye dünyanın en çok
sigara içen 10 ülkesi arasında   
Uzmanlar Türkiye'nin dünyanın en fazla sigara kullanan 10 ülkesi arasında yer almasını ciddi bir
halk sağlığı sorunu olarak değerlendiriyor. Uzmanlar, özellikle çocukluk çağındaki artan sigara

bağımlılığının gelecekte çok daha büyük problemlere yol açabileceği uyarısında bulunuyor.

Türkiye’de sigara kullanımının hızla artması
ve buna bağlı hastalıkların kamu sağlığını
tehdit eder boyuta gelmesi, uzmanları

endişelendirmeye devam ediyor. Göğüs
Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Mehmet Bayram,
sigara dumanının akciğerlere solunum yoluyla
girip kan dolaşımıyla vücudun hemen her yerine
yayıldığını, başta kanser ve KOAH olmak üzere
pek çok hastalığa neden olduğunu belirterek
tehlikeye dikkat çekiyor. Sigara kullanım yaşının
12-13 gibi kritik bir döneme kadar düştüğünü
ifade eden Prof. Dr. Bayram, İngiltere’de 2009
sonrası doğanlara ömür boyu sigara satış yasağı
gibi radikal önlemlerin gündeme geldiğini hatır-
latıyor. Nargilenin ve elektronik sigaranın da en
az normal sigara kadar zararlı olduğunu vurgu-
layan uzmanlar, toplumun bu konuda daha fazla
bilinçlendirilmesi gerektiğini söylüyor. Özellikle
nikotinin oluşturduğu fizyolojik ve psikolojik
bağımlılıkla mücadelenin uzun soluklu bir çaba
gerektirdiğine işaret eden hekimler, çocukları ve
gençleri sigaradan uzak tutmanın ulusal bir önce-
lik haline gelmesinin altını çiziyor. 

SİGARA İNSANLARIN AKLINA GELMEYEN
PEK ÇOK HASTALIĞA DA YOL AÇIYOR

Sigaranın sadece akciğerlere değil vücudun
bütün organlarına zarar verdiğini dile getiren
Medipol Mega Üniversite Hastanesi’nden Göğüs
Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Mehmet Bayram,
"Sigara akciğerlere solunum yoluyla girerek, kan
dolaşımı aracılığıyla vücudun diğer bölgelerine de
ulaşıyor. Dolayısıyla ilk hedefi akciğer oluyor.
Akciğerde yüzden fazla hastalığa neden olabiliy-
or. Bunların başında kanser, KOAH ve kronik
bronşit gibi hastalıklar geliyor. Elbette diğer
organları da konuşmamız gerekiyor. Sigara,
vücudun hemen hemen her organına ulaşabiliyor
ve böylece insanların aklına gelmeyen pek çok
hastalığın gelişmesine yol açabiliyor. Mesane
kanseri, böbrek kanseri, bağırsak kanseri, kalp-
damar hastalıkları. Bunların da en büyük nedeni
sigara. Dolayısıyla sigaranın akciğerlere veya
vücuda verdiği zararlar artık çok iyi bilinen bir
konu" diye konuştu. 

SİGARAYLA MÜCADELEDE EN BÜYÜK
ÖNCELİĞİMİZ ÇOCUKLAR OLMALI

Henüz gelişimini tamamlamayan çocuklarda
sigara içmenin ciddi kalıcı sorunlar ortaya
çıkardığını belirten Bayram, "Burada farklı konu-
lara da değinebiliriz: Toplumdaki sigara kaynaklı
zararların yükü nedir. Ülkemizdeki sigara içme
oranı nedir. Bu konularda maalesef karnemiz
zayıf. Türkiye, dünyada en çok sigara tüketilen 10
ülkeden biri. Sigara şirketleri için ciddi bir pazar
konumundayız. Bu konuda geçmişte önemli
adımlar atıldı; Türkiye’de oldukça iyi ve olumlu
gelişmeler kaydedildi. Ancak son yıllarda sigaray-
la mücadelede bir yavaşlama hissediliyor. Bu
nedenle Türkiye’nin yeniden kararlı bir biçimde
mücadeleye dönmesi gerektiğini düşünüyorum.
Sigarayla mücadelede en büyük önceliğimiz
çocuklar olmalı. Maalesef sigaraya başlama yaşı
12-13’e kadar düştü ve bu yaşlarda, henüz vücut
ve özellikle akciğerler ile diğer organlar tam gelişi-
mini tamamlamadığı için sigara tüm vücuda hasar
veriyor; ileride daha erken yaşta ciddi sorunlar
ortaya çıkıyor. Örneğin, son dönemde bazı ülkel-
erde önemli adımlar atıldı. İngiltere’de 2009 yılın-
dan sonra doğmuş çocuklara hayatları boyunca
sigara satış yasağı getirilmesi planlanıyor. Yani
bu yıldan sonra doğanlara hiçbir şekilde sigara satıl-

maması öngörülüyor. Benzer bir uygulama ülkem-
izde de hayata geçirilebilir" ifadelerini kullandı. 

EN ÖNEMLİ KONU, SİGARAYA HİÇ
BAŞLAMAMAK OLMALI

Nargilenin en az sigara kadar zararlı olduğunu ve
son zamanlarda evlere kadar girdiğini vurgulayan
Bayram, "En önemli konu, sigaraya hiç başlama-
mak olmalı. Sigaraya başladıktan sonra bırakmak
epey çaba ve zahmet gerektiriyor. Elbette bu
mümkün; bırakma konusunda ciddi başarılar elde
edilebiliyor. Fakat hiç başlamamak, nesilleri koru-
mak adına çok daha önemli bir strateji. Eskiden
Türkiye’de erkeklerde sigara içme oranı kadınlara
göre çok daha yüksekti. Ancak son yıllarda kadın-
lardaki sigara içme oranlarının da erkeklere yak-
laştığını görüyoruz. Bu durumun mutlaka fark
edilmesi ve önlenmesi gerektiğini özellikle vurgu-
lamak istiyorum. Nargile konusuna da değinmek
istiyorum. Günlük pratikte, poliklinikte 'sigara içiy-
or musunuz' diye sorduğumda, 'hayır hocam,
sigara içmiyorum, sadece nargile içiyorum' cev-
abını alıyorum. Sanki nargile masummuş, sigara
kadar zararlı değilmiş gibi bir algı oluşmuş durum-
da. Özellikle son 3-5 yıldır bunu çok sık gözlem-
liyorum. Hatta eskiden yalnızca haftada bir veya
ayda bir dışarıda nargile içilirken, şimdi evlerde
nargile bulundurulduğunu görüyoruz. Oysa
nargilenin de masum olmadığını, en az sigara
kadar zararlı olduğunu özellikle belirtmeliyim"
şeklinde konuştu. 

ELEKTRONİK SİGARA DA DAHA
SIKI DENETİMLER YAPILMALI

Elektronik sigaraların da erken dönemde ciddi
sağlık sorunlarına yol açabileceğini ifade eden
Bayram, "Bir diğer konu da elektronik sigaralar.
Elektronik sigaralar da en az sigara kadar zararlı;
hatta daha erken dönemde ciddi sağlık sorunları-
na yol açabiliyor. Türkiye’de kanun gereği elek-
tronik sigaranın satışı ve ithalatı yasak, ancak
internet siteleri veya bazı marketler üzerinden
bunlara hâlâ ulaşmak mümkün. Bu konuda da
daha sıkı denetimler yapılması gerektiğini
düşünüyorum" dedi. 

PSİKOLOJİK BAĞIMLILIK DAHA ZOR
Uzmanlar olarak bir yıl boyunca sigara içmemeyi
sigarayı bırakmak olarak kabul ettiklerini söyleyen
Bayram, "Sigara bağımlılığını özetle iki türde ele
alıyoruz: Fizyolojik bağımlılık ve psikolojik bağım-
lılık. Fizyolojik bağımlılık dediğimizde nikotin
bağımlılığından bahsediyoruz. Nikotin, beynin
belirli merkezlerinde bağımlılık oluşturuyor ve
sinirlilik, el titremesi, ağız kuruması, kişinin kendi-
ni psikolojik açıdan kötü hissetmesi gibi durum-
lara neden olabiliyor. Bu belirtiler daha ağır tablo-
lar olsa da kısa sürede düzelebiliyor; yani kişi bir-
iki ay içinde bu etkilerden arınabiliyor. Asıl zorluk
psikolojik bağımlılık. Kişiler, kendilerini motive
ettiklerinde bir-iki ay sigara içmeyip nikotin
bağımlılığını aşabiliyorlar. Ancak psikolojik
bağımlılık dediğimizde işin içine yaşam tarzı giriy-
or. Örneğin çay içerken, arkadaşlarla bir araya
gelirken ya da herhangi bir etkinliğe giderken
sigara içme alışkanlığı araya giriyor. Bu yaşam
tarzını değiştirmek daha uzun zaman alıyor.
Sigaraya karşı duygusal özlem bir-iki yıla kadar
sürebiliyor. Biz bir yıl boyunca hiç sigara
içmemeyi, başarılı bir ‘sigara bırakma’ olarak
tanımlıyoruz. ‘Ben sigarayı bırakamam’ düşünce-
si kesinlikle yanlış. Herkes sigarayı bırakabilir;
yeter ki istesin ve ilk adımı atsın" diye konuştu.
>>İHA

ECE
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Rektör Karakaş İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesinin Akademik Kurul Toplantısına Katıldı

Karakaş “YÖK’ün vizyonuyla 
AKÜ’nün vizyonu örtüşüyor”
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesinin (İİBF)
2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar Dönemi Akademik Kurul Toplantısına katılarak değerlendirmelerde bulundu.

Sabri Bektöre Konferans Salonunda
gerçekleştirilen 2024-2025 Eğitim-
Öğretim Yılı Bahar Dönemi

Akademik Kurul Toplantısına; AKÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp
Özdemir, İİBF Dekanı Prof. Dr. Gökhan
Demirtaş, Dekan Yardımcıları Dr. Öğr.
Üyesi Hale Fulya Kaya ve Dr. Öğretim
Üyesi Ali Balkı ile birlikte İİBF öğretim
elemanları katıldı.
“DEĞİŞİM REKABETİ GETİRİYOR”
İİBF Dekanı Prof. Dr. Gökhan
Demirtaş’ın sunumunun ardından AKÜ
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş,
sözlerine 6 Şubat depremlerinde vefat
eden vatandaşlarımızı anarak başladı ve
üniversitelerin evrensel misyonları olan
eğitim-öğretim, araştırma geliştirme, toplum-
sal katkı ve uluslararasılaşma konularında
değerlendirmelerde bulundu. 2019 Nisan ayında
Rektörlük görevine atandıktan sonra AKÜ’nün 4 yıl-
lık gelecek dönemine dair planlamalar yaptıklarını
kaydeden Karakaş, “Üniversitemizin stratejik planını
o dönemde güncelledik ve sonraki gelişmelere göre
de güncellemeye devam ettik. Risk ve hız çağında
yaşıyoruz. Sürekli bir hızlı değişim var. Bu değişim
beraberinde rekabeti getiriyor. Rekabet edebilme
kapasitenizi koruyabilmeniz için de sürekli kendinizi
güncellemeniz gerekiyor.” diye konuştu.

“ÖNCELİĞİMİZ DİKEY GELİŞME”
AKÜ’nün stratejik planının sürekli güncellendiğini
belirten Karakaş, şöyle konuştu: “Stratejik planımız-
da yaptığımız güncellemelere bağlı olarak misyon ve
vizyonumuzu da yeniden değerlendiriyoruz. 2019
yılında güncellediğimiz stratejik plan kapsamında
ortaya koymuş olduğumuz vizyon çerçevesinde
üniversitemizin nicelik olarak değil nitelik olarak iler-
lemesi gerektiğini ilan ettik. Bu doğrultuda niteliksel
gelişme yani dikey gelişme önceliğimizdir diye yola
çıktık. Üniversitelerin temel hedefleri olarak bilinen
eğitim-öğretim, araştırma-geliştirme, toplumsal katkı
ve son dönemlerde eklenen uluslararasılaşma
başlıklarında bu güncellemeleri gerçekleştirmek için
sürekli yeni politikalar oluşturma noktasında gele-
ceğe dair bir vizyon ortaya koyma anlayışıyla
hareket ediyoruz.”

“YÖK’ÜN VİZYONUYLA AKÜ’NÜN 
VİZYONU ÖRTÜŞÜYOR”

YÖK’ün Türk Yükseköğretim Sistemi 2030 vizyonu
ile AKÜ’nün vizyonunun örtüştüğünü ifade eden
Karakaş, şunları söyledi: “Geçtiğimiz ay İzmir’de
bölge toplantısı yapılan Türk Yükseköğretiminin
2030 Vizyonu konulu toplantıda; bizim 2019 yılında
ortaya koyduğumuz vizyonla YÖK’ün 2030 vizy-
onunun örtüştüğünü gördük ve isabetli bir yola
girdiğimiz için de mutlu olduk. Bu vizyonun kap-
samında eğitim-öğretim süreçlerinin güncellenmesi,
akreditasyon çalışmaları, nitelikli yayın, patent
geliştirme ve mevcut bölüm ve programların
dönüşümü söz konusuydu. Bu vizyon çerçevesinde
belirlenen hedeflere ulaşabilmek için bu yükün altına
üniversite aktörlerinin hepsinin birlikte girmesi
gerekiyordu. Bir kişinin ya da birkaç kişinin gerçek-
leştirebileceği hedefler değildi; zaten üniversite bir
örgüt ve büyük ölçeğe sahip bir kurumsal yapıdır.
Böyle ölçekteki kurumsal bir yapının başarı elde ede-
bilmesi o kurumda yer alan bütün aktörlerin devreye
girmesi ve sorumluluk üstlenmesiyle gerçekleşir
düşüncesinden hareketle yönetim anlayışımızı,
felsefemizi oluşturduk ve bunu da uyguladık.”

“EĞİTİM ÖĞRETİMDE ÖNEMSEDİĞİMİZ 
EN ÖNEMLİ HUSUS GÜNCELLEMEDİR”

Eğitim öğretim faaliyetlerini AKÜ’nün belirlenen vizy-
onu doğrultusunda gerçekleştirdiklerini belirten
Karakaş, “Eğitim öğretimde önemsediğimiz en
önemli husus güncellemedir. Bilimsel alanların
dinamik bir yapıya sahip olduğunu biliyoruz.
Dolayısıyla kendisi dinamik olan ve sürekli kendisini
güncelleyen bir alanda faaliyet gösteren, yüküm-
lülükleri bu alanda oluşmuş meslek grubunun ken-
disini de sürekli güncellemesi gerekiyor. Vermiş

olduğumuz derslerde, yapmış olduğumuz
çalışmalarda mutlaka yeniyi takip ederek

bu yeniliği hem öğrencilerimizle hem de
yapmış olduğumuz araştırma
geliştirme faaliyetleriyle buluştur-
mamız gerektiği kanaatine sahibiz”
dedi.

“AKREDİTASYONLA TYÇ
LOGOLARI 

İLİŞKİLİ HALE GELDİ”
Eğitim öğretimle ilgili akreditasyon
çalışmalarını öncelikli konular
olarak belirlediklerini ve akreditasy-
onla ilgili 2019 yılından itibaren çalış-

malara başladıklarını ve bütçe
ayırdıklarını söyleyen Karakaş, akredi-

tasyon sürecine dair şu bilgileri paylaştı:
“2019 öncesinde hiçbir akredite birimi

olmayan bir kurumu, hemen her alanda
akredite olmuş birimlere kavuşturduk ve kavuştur-

maya da devam ediyoruz. Öncelikli olarak akredita-
syona bütçe ayırıyoruz ve her sene bu bütçeyi
artırarak devam ettiriyoruz. Akreditasyon süreci
sadece bir alanı veya alandaki çalışanları disipline
etmek amacıyla yapılmıyor, akreditasyonun çok
önemli sonuçları var. Artık akreditasyon alma hakkı
kazanılan programlar ile Türkiye Yeterlilikler
Çerçevesi (TYÇ) logoları ilişkili hale getirildi.
Akreditasyon almayan hiçbir akademik birime TYÇ
logosu verilmiyor. Dolayısıyla akreditasyonun en
önemli çıktısı budur. TYÇ logosu almak demek,
diplomalarımızın Avrupa Birliği ülkelerinde geçerli
olması demektir. Dolayısıyla akreditasyon, vermiş
olduğunuz diplomaların daha güçlü olmasını
sağlayan bir ön koşul haline geldi. Bundan dolayı her
yıl yönetim kurulunda aralık ayında akreditasyonla
ilgili çalışma planlamasını yapıyoruz. Ayrıca
geçtiğimiz yıl Üniversitemiz, YÖKAK tarafından tam
akredite edilen üniversitelerden biri oldu. 2017 yılın-
da başladığımız kalite yolculuğunda 2023 yılında
tam akreditasyon için başvuracak düzeye geldik. 30
üniversite ile bu sürece dahil olduk ve bu 30 üniver-
sitenin 20’sine akreditasyon verildi. Bu 20 üniver-
sitenin de 17’sine 2 yıllık koşullu akreditasyon,
sadece 3’üne 5 yıllık tam akreditasyon verildi.
Üniversitemiz de bu 3 üniversiteden birisi.”

“YENİ NESİL İLE ARAMIZDA 
PERGEL OLDUKÇA AÇILDI”

Danışmanlık hizmetinin önemine de değinen
Karakaş, öğrenci profilinde çeşitlenmenin olduğunu
vurgulayarak şunları söyledi:  “Değişen, dönüşen ve
farklı davranış kalıpları ile karşımıza çıkan bir öğren-
ci profili var. Bu davranış biçimlerini bizim anlamamız
gerekiyor. Bu gelişme, sadece eğitim kurumunu da
değil aile kurumunu da ilgilendiren çok önemli bir
konu. Yeni neslin davranış biçimleri, düşünme biçim-
leri, arkadaşlık ilişkileri, aile ilişkileri, dostluk ilişkileri
ve kurumlarla olan ilişki tarzlarına bağlı olarak
geliştirmiş oldukları davranış kalıplarıyla bizim neslin
davranış kalıpları arasında oldukça fark var. Aslında
her dönemde fark olur. Biz buna sosyolojide kuşak
çatışması, kuşak farklılığı deriz ama yaşadığımız
dönemde bu oldukça derin. Pergel oldukça açılmış
durumda. Dolayısıyla onları anlayabilmek, onların
davranış kalıplarına göre yeni pozisyonlar almak
önemli. Bundan dolayı da akademik süreçlerdeki
akademik danışmanlıkların oldukça önemli olduğu
kanaatindeyiz. Yeni davranış kalıpları karşısında
yeni iletişim teknikleri ve etkileşim biçimleri geliştir-
erek öğrencilerimizle olan ilişkilerimizi daha sıcak
hale getirmemiz ve onlara daha farklı destek ağları
sunmamız gerekiyor. Bu yapılmadığı zaman öğrenci
ya da genç nesil, aile de olsa, öğretmeni de olsa uza-
klaşıyor. Son zamanlarda dünyanın da Türkiye’nin
de bir sorunu aslında bu durum. Öğrencileri sınıfa
sokmakta zorlanıyoruz. Bu tüm dünyanın sorunudur.
Bunu etkileyen faktörler var tabi. Pandemi bunun en
başında geliyor ama yeni davranış biçimlerini
sadece pandemi ile sınırlandırırsak nedenini eksik
tanımlamış oluruz. Özellikle dijitalleşme ile ortaya
çıkan yeni davranış biçimleri de bunu etkileyen

önemli faktörlerden bir tanesidir. Dolayısıyla bu yeni
duruma adapte olmamız gerekiyor ve etkin bir danış-
manlık sistemi kurmaya ihtiyacımız var. Aksi takdirde
nesille aramızdaki soğukluk gittikçe artacak ve
onlara faydalı olmaktan uzaklaşacağız.” Yeni gelen
öğrenciler için oryantasyon çalışmalarını daha güçlü
hale getirmeye çalıştıklarını ifade eden Karakaş,
“Oryantasyon çalışmalarına yeni başlıklar ekleyerek
daha kurumsal ve daha güçlü hale getirmeye çalışıy-
oruz. Bugün yaşadığımız ve sorun olarak da ifade
edebileceğimiz konuların belki de başlangıçtaki
panzehirlerinden birisi de oryantasyon çalışmalarıdır.
Buna da herkesin katkı vermesini bekliyoruz” diye
konuştu.

“DEVLET ÜNİVERSİTELERİ DE REKABET
SÜRECİNE GİRMEK ZORUNDA”

Araştırma geliştirme alanında nitelikli proje çalış-
maları yapmak ve dış kaynakların AKÜ’ye dahil
edilmesi yönünde kurumsal faaliyetler yürütmek için
AR-GE Koordinatörlüğünün kurulduğunu belirten
Karakaş, araştırma geliştirme faaliyetleri noktasında
şu bilgileri paylaştı: “AR-GE Koordinatörlüğü, bütün

araştırma geliştirme alanlarını organize etmeyi ve
daha derli toplu politikaları hayata geçirmeyi
amaçlayan bir koordinatörlüktür. Bu alanda da bek-
lentimiz nitelikli projeler yapmak, yayınlar ortaya
çıkarmaktır. Çünkü bu alanda da çok ciddi bir reka-
bet var. Üniversiteler ulusal ve uluslararası
düzeylerde derecelendiriliyor. Ben devlet üniversite-
siyim dersi verir çıkarım; öğrenci de nasıl olsa gelir
anlayışının sonuna geldik, bu deniz bitti artık. Devlet
üniversiteleri de rekabet içerisinde aktör olmak
zorunda, dolayısıyla derecelendirme, sıraya girme,
niceliksel ve istatiksel sayılara bağlı olarak bir yer-
lerde olmak her şeyden önemli değil, üniversitelerin
bu kadar yarışın içerisine sokulmasının da getirmiş
olduğu bazı negatiflikler söz konusu. Biz bunları da
görüyoruz, zaman zaman eleştirel yaklaşımlarımız
da oluyor. Ancak bir ortamda bulunuyorsunuz,
ortamın bir aktörü olarak siz de o sürece dahil ediliy-
orsunuz. Dolayısıyla bu süreçte üniversitemize bir
konum kazandırmak ve bu konumu güçlendirmek
adına yarışın içerisinde yer almamız gerekiyor” dedi.
>>KADER KAYA

Baba Okulu
seminerleri devam ediyor
Afyonkarahisar İl Müftülüğü Aile ve Dini Rehberlik Merkezi

tarafından başlatılan 'Baba Okulu' seminerleri devam ediyor.
Kur’an ve sünnet temelinde ailede hak ve sorumlu-
luklar açısından baba olmanın önemine dikkat çek-
mek için Diyanet İşleri Başkanlığı’nın hayata
geçirdiği proje kapsamında, Afyonkarahisar İl
Müftülüğü Aile ve Dini Rehberlik Merkezi tarafından

Baba Okulu Semineri gerçekleştirildi. Seminerin
üçüncü haftasında İl Müftü Yardımcısı Harun Küçük
tarafından "Bir Baba Olarak En Güzel Örnek Hz.
Peygamber(sas)" ve "Ailede Merhametin Mimarı
Olarak Baba" konuları anlatıldı. >>İHA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: "Yıl başına kadar 453
bin konut ve iş yerinin inşasını tamamlayacağız"   

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Bugün İstanbul Teşkilatımızda bayrak değişimi yaşanıyor. 4 yıldır İstanbul İl Başkanlığı 
görevini şanla, şerefle, konumunun getirdiği sorumluluk bilinciyle yürüten ve bugün nöbeti devreden Osman Nuri Kabaktepe’ye, partim

ve teşkilatım adına teşekkür ediyorum. Gençler, unutmayın 2028’den sonra yeni bir İstanbul, yeni bir Türkiye inşa edeceğiz" dedi.  

AKParti İstanbul 8. Olağan İl Kongresi
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın katılımıyla gerçekleşti.

Zeytinburnu Kazlıçeşme'deki Basketbol Gelişim
Merkezi'ndeki kongrede konuşmasına kongreye
katılanları selamlayarak konuşmasına başlayan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Kıymetli yol ve dava
arkadaşlarım, biliyorsunuz bugün İstanbul
Teşkilatımızda bayrak değişimi yaşanıyor. 4 yıldır
İstanbul İl Başkanlığı görevini şanla, şerefle, konu-
munun getirdiği sorumluluk bilinciyle yürüten ve
bugün nöbeti devreden Osman Nuri
Kabaktepe’ye, partim ve teşkilatım adına teşekkür
ediyorum. Osman Nuri kardeşimle birlikte farklı
kademelerde görev yapmış yol ve dava
arkadaşlarımıza da takdir ve tebriklerimi iletiyorum.
Gençler, unutmayın 2028’den sonra yeni bir
İstanbul, yeni bir Türkiye inşa edeceğiz. Bugünden
itibaren AK Parti İstanbul İl Başkanlığı vazifesini
üstlenecek olan Abdullah Özdemir kardeşime de
Rabbim’den üstün hizmetler, gayretler ve başarılar
niyaz ediyorum. Bugün aramızda olmayan, dünya
defterini kapatıp, beka alemine göç etmiş tüm
kardeşlerimizi, büyüklerimizi, yol arkadaşlarımızı
rahmetle şükranla yad ediyorum" dedi. 

AK PARTİ ERDEMLİLER HAREKETİDİR
AK Parti’nin bir erdemliler hareketi olduğunu
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Ana kucağıdır.
Baba ocağıdır. Vatan için aşkla çarpan kalplerin
buluşma noktasıdır. Bu kutlu hareketin her bir
mensubu, partimiz ve ülkemiz için ter döken her bir
yol arkadaşımız adını tarihe şimdiden yazdırmıştır.
81 ilimizin yanı sıra gönül ve kültür coğrafyamızda
dünyanın farklı köşelerinde bu harekete destek
veren, kendi kaderini AK Parti’nin ve Türkiye’nin
kaderiyle birleştiren her bir kardeşimiz bizim için
değerlidir. Şu an bu salonda bulunan her bir
kardeşimin bu hareketin tarihinde silinmez bir yere
sahip olduğunu özellikle vurgulamak istiyorum.
Görevimiz ne olursa olsun, hepimiz kökü mazide
gözü atide olan kutlu bir davanın neferleriyiz.
Tayyip Erdoğan olarak, Genel Başkan sıfatımdan
ziyade, bu hareketin bir neferi olmanın heyecanını
her zaman kalbimin derinliklerinde hissettim. Bu
davanın bir mensubu, sizlerin yol ve mücadele
arkadaşı olmaktan her zaman şeref duydum. Son
nefesime kadar da AK Parti’nin, millete, mem-
lekete ve insanlığa hizmet mücadelesinde yer
almanın haklı gururunu yaşayacağım. Sevdanız
için teşekkür ediyorum" şeklinde konuştu. 

FİTNE TÜCCARLARINA ÜMİT 
KIRINTISI DAHİ VERMEYECEĞİZ

Küfre açılan bir kapı olarak görülen yeis tuzağına
asla düşmeyeceklerini ve işleri ile hedeflerine
odaklanacaklarını belirten Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Ben değil biz diyeceğiz. Aramıza nifak
tohumları ekmeye kalkanların oyunlarına gelmeye-
cek, pusuda bekleyen fitne tüccarlarına ümit kırın-
tısı dahi vermeyeceğiz. Biz çıkar birliği değil; dava
arkadaşlığı, kader ortaklığı yapmış, kardeşçe
kenetlenmiş kadroyuz. Bulunduğumuz görevlere
sadece aziz millete layıkıyla hizmet yapmak için
geldik. Millet bizi buralarda tuttuğu müddetçe de
kimin ne dediğine bakmadan hizmet üretmekten
bir an olsun geri durmayacağız. İnancımızda küfre
açılan bir kapı olarak görülen yeis tuzağına asla
düşmeyecek, işimize ve hedeflerimize odak-
lanacağız. Bu toprakları birbirine daha sıkı bağlar-
la kenetlemeyi sürdüreceğiz. AK Parti ve Cumhur
İttifakı olarak iç cephemizi sağlamlaştıracak, 85
milyonun hayallerini gerçeğe dönüştürmenin
gayretinde olacağız. Milli güvenliğimize tehdit oluş-
turan tüm yapılarla mücadelemizi, şehit ailelerim-
izin ve gazilerimizin yüzünü kara çıkartmayacak
şekilde sürdüreceğiz. Mevla yâr ve yardımcımız
olsun, yolumuzu bahtımızı açık etsin diyorum" şek-
linde konuştu. 

453 BİN KONUT VE İŞ YERİNİN
İNŞASINI TAMAMLAYACAĞIZ

Deprem bölgesindeki şehirlerin yeniden ayağa
kaldırıldığını belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Konutlarıyla, altyapı projeleri, sosyal donatı alan-
ları, hastaneleri, okulları, işyerleriyle şehirlerimizi
yeniden ayağa kaldırıyoruz. Son iki yılda depremin
yol açtığı kayıp ve zararın telafisiyle, afet risklerinin
azaltılması için 2,6 trilyon liralık kaynak kullandık.
Şimdiye kadar 201 bin 580 konut ve iş yerinin
kurasını çektik, anahtarlarını hak sahibi vatan-
daşlarımıza teslim ettik. Elbette henüz her şey bit-
miş değil. Daha yapacak çok işimiz, teslim etmem-
iz gereken birçok konut var. Biz de zaten ilk gün-

den beri mesuliyetimizin bilinciyle hareket ediy-
oruz. Konutların yüzde 45’ini teslim ettik. Kalan
252 bin konut ve iş yerimizi de hızlıca bitirmenin
gayretindeyiz. Yıl başına kadar 453 bin konut ve
iş yerinin inşasını tamamlayacağız" ifadelerini
kullandı. 

HİÇ Mİ VİCDAN AZABI DUYMUYORSUNUZ
Bölge halkına oy tercihlerinden dolayı hakaret
edenlere tepki gösteren Erdoğan, "Söz verdik,
ahdettik. Allah’ın izniyle milletimize mahcup olmay-
acağız. Daha artçı sarsıntılar devam ederken,
ortalığı velveleye verip de iki yıldır ortalıkta görün-
meyen deprem turistlerine bir çift sözüm var. Asrın
felaketinde asrın vicdansızlığını sergilediniz. Sırf
oy tercihlerinden dolayı depremzedelerimize
hakaret ettiniz. Şimdi geriye dönüp bakınca hiç mi
kendinizden utanmıyorsunuz? En zor, en acılı gün-
lerinde bu millete yaptığınız kötülüklerden dolayı
hiç mi vicdan azabı duymuyorsunuz? İktidara,
muhalefet etmekle devletinize ve milletinize düş-
manlık etmenin arasındaki devasa ayrımının farkı-
na acaba ne zaman varacaksınız? Bir çift sözüm
de bol bol vaat dağıtıp, sırra kadem basanlaradır.

Hani bedava ev yapıyordunuz? Hani her şeyi
ücretsiz sağlıyordunuz? Ne oldu? Niçin sözlerin
arkasında duramadınız? Her fırsatta hükümeti,
devleti, AK Parti'yi acımasızca eleştiriyorsunuz.
Bizim yaptıklarımızı kötüleyeceğinize belediyeler
eliyle yapsaydınız ya! Şu anda yönetimi sizde olan
belediyelerde ne yapıyorsunuz? Bedava konutları,
evleri, işyerleri unuttunuz mu? Niçin yapmıyor-
sunuz? Elinizi tutan mı oldu, sizi engelleyen mi oldu?
Neden yapmadığınızı çıkın milletimize,
depremzedelere lütfen açıklayın. Bu soruların
hiçbirine tatmin edici cevap veremezler. Siyaset yap-
makla polemik yapmayı aynı şey zannediyorlar.
Unutmayın her tırtıldan kelebek olmaz maalesef
bunların kozasında ülkeye ve millete hizmet eden
siyasetçi çıkmıyor. Deprem bölgesinde verdikleri
sözler seçim sonrasında unutuldu gitti. Bu işleri az
çok bilen herkes Türkiye'nin deprem bölgesinde
yürüttüğü çalışmalardan hayranlık ve takdirle
bahsediyor. Biz 100 bin 200 bin konut yaptık deyince
hayretlerini gizleyemediklerini defalarca gördük yurt
dışında. Ana muhalefet partisi deprem meselesinde
bile polemik yapıyor. Karalama, kötüleme peşinde

koşuyor" dedi. 
PARTİ İÇİ İKTİDAR KAVGASI

GÖZLERİNİ KÖR ETMİŞ DURUMDA
Muhalefetin elindeki büyükşehir ve İstanbul’un trafik-
ten toplu ulaşıma, temel belediyecilik hizmetlerinden
çevreye kadar sapır sapır döküldüğünü belirten
Erdoğan, "Bu tür durumlar için büyüklerimizin kul-
landığı bir kelam-ı kibar vardır. Eskiler hem iş yap-
mayıp, yapılan işe çalım atanlara dinime dahleden
bari müselman olsa, derler. Ana muhalefetin ahvali
de tam olarak böyle. Depreme dair, depreme hazır-
lığa dair ne bir projeleri ne de elle tutulur bir icraatları
var. İnşa etmek deyince akıllarına ev, köprü, yol, has-
tane değil balya balya dizilen para kuleleri geliyor.
Şişirilmiş konser faturaları ile belediyeleri yağmala-
maları kâr sayıyorlar. Halk düşmanı radikal sol örgüt-
lerin sloganıyla adliye önünde polise saldırmak
neredeyse rutinleri hale geldi. Devletin hakim,
savcısı ile uğraştıkları kadar bünyelerini saran yolsu-
zluk, hırsızlık, kayırmacılıkla uğraşmıyorlar. Parti içi
iktidar kavgası gözlerini kör etmiş durumda. Yıllarca
Gandi Kemal diyerek omuzlarında taşıdıkları şahsı
bugün gık dese linç ediyorlar. Salındaki ve solun-
dakilerin arasında kalmaktan pestile dönmüş mevcut
genel başkanın çaresizliği, öfkesi artık diline vuruyor.
Millete hakaret edenlerle teşriki mesaisi arttıkça
sayın Özel'in üslubu değişmeye başladı. 'Hata ettik'
tavır sergilemektense hakaret ederek suç bastır-
maya çalışıyor. Yönettikleri belediyelerde fetret
dönemi yerini çöküş dönemine bıraktı. Trafikten toplu
ulaşıma, temel belediyecilik hizmetlerinden çevreye
kadar İstanbul dahil büyükşehirlerimiz sapır sapır
dökülüyor. Artık İstanbul'da yanan otobüslerden
geçilmiyor. Kendi televizyon kanallarındaki ekran
yüzlerini dahi isyan noktasına getirdiler. Kokudan,
bozuk yollardan, yanan otobüslerden, depreme dair
tedbirsizlikten artık onlar bile rahatsız olmaya
başladılar. Daha önce neydi çöp, çukur, çamur. Aynı
hale gelmedi mi İstanbul? Makyaj döküldükçe bu
tepkiler daha da artacaktır. İş üretenlerle polemik
üretenlerin farkı zamanla daha net görülecektir"
şeklinde konuştu. >>İHA 

Başkan Gülsoy: "UTTS vergi kaybının önlenmesi ve
haksız rekabetin önüne geçilmesini sağlayacak"

Türkiye’de 6 milyon 473 bin ticari aracı ilgilendiren ve akaryakıt giderlerinin elektronik ortamda 
kontrol edilmesini sağlayarak kayıt dışı işlemlerin önüne geçilmesi amaçlanan Ulusal Taşıt Tanıma 
Sistemi (UTTS) Kayseri Ticaret Odası'nda düzenlenen bilgilendirme toplantısında masaya yatırıldı. 

Kayseri Ticaret Odası (KTO) ile Petrol Ürünleri
İşverenler Sendikası (PÜİS) işbirliğinde son gün-
lerde gündemde olan Ulusal Taşıt Tanıma Sistemi
(UTTS) hakkında bilgilendirme toplantısı düzenlen-
di. M. Rifat Hisarcıklıoğlu Konferans Salonu'nda
düzenlenen toplantıya KTO Başkanı Ömer
Gülsoy’un yanı sıra AK Parti Kayseri Milletvekili
Dursun Ataş, PÜİS Genel Başkanı İmran Okumuş,
PÜİS Kayseri Bölge Başkanı İbrahim Polat, bölge
illerden gelen sektör temsilcileri katıldı. Toplantının
açılış konuşmasını yapan KTO Başkanı Gülsoy
sözlerine 6 Şubat Depremlerinin yıl dönümü
dolayısıyla, "Depremlerde üstün çaba ve fedakârlık
gösteren akaryakıtçılarımıza, Lojistikçilerimize,
harfiyatçılarımıza, madencilerimize ve yardım elini
uzatan herkese şükranlarımı sunuyorum" şeklinde
başladı. Ulusal Taşıt Tanıma Sistemi’nin önemi
değinen Gülsoy; "Bugün, akaryakıt sektörümüzde
vergi kaybının önlenmesi, haksız rekabetin önüne
geçilmesi gibi birçok avantaj sağlayacak önemli bir
sistem hakkında bilgi almak ve fikir alışverişinde

bulunmak için bir araya geldik. Ulusal Taşıt Tanıma
Sistemi, kayıt dışılığı önleyerek adil bir piyasa
yapısını destekleyecek, işletmelerimize ve tüketi-
cilere güvenli, hızlı ve verimli bir yakıt takip sistemi
sunacaktır. Ülkemizde enerji sektörünün sağlıklı bir
yapıya kavuşması için atılan bu adımın, hem sek-
törümüz hem de ekonomimiz açısından büyük bir
kazanım olacağına inanıyorum." diye konuştu.
Akaryakıt sektörünün içinden gelen AK Parti
Kayseri Milletvekili Dursun Ataş da konuşmasında;
"Sektörün içinden geliyoruz. Sorunların hepsine
hakimiz. Ticaret Odası Başkanım 1 ay önce
Kayseri’deki sektör temsilcileri ile bir araya getirdi.
Bununla ilgili yapılacak çalışmaları, temas kurula-
cak yerleri belirledik. Çalışmalara başladım. Bu
sıkıntıları Enerji Bakanımız ve EPDK Başkanına
anlatmak için randevu aldık. Önümüzdeki günlerde
bütün sıkıntıları çözüm önerileriyle anlatacağımız
bir görüşme gerçekleştireceğiz. İnşallah bazı sıkın-
tıları da çözeceğimize inanıyorum" ifadelerini kul-
landı.Bilgilendirme toplantısında sektör temsilci-

lerinden gelen sorularını yanıtlayan Petrol Ürünleri
İşverenler Sendikası (PÜİS) Genel Başkanı İmran
Okumuş; en önemli sorunun maliyetin altındaki
satışlar olduğunu ve bu durumun sektörün bir
kanayan yarası haline geldiğini ifade etti. Akaryakıt
sektörünün tekel çalıştığını, maliyetler hesap-
landığında kar marjının kuruşla hesaplanmasına
rağmen giderlerin yüzde ile arttığını ifade eden
Okumuş, "Türkiye’de bunun bir örneği yok. Biz
kuruşla kar ediyoruz, yüzde ile de maliyetlere
muhatap kalıyoruz. Zor bir ticaret yapıyoruz. " dedi.
Ulusal Taşıt Tanıma Sistemi hakkında da bilgiler
veren Okumuş, "UTTS ne demek? Ulusal Taşıt
Tanımadan geçmeyen hiçbir belgeye gider yazıla-
mayacak. Tüm lastik tekerlerin tamamı, çöp araçları
hariç. Çöp araçları dışında lastikli ve dışarıda seyir
yapan araçların tamamı bu sistemden yakıt alacak-
lar" ifadelerini kullandı. Toplantının sorunda KTO
Başkanı Gülsoy, Milletvekili Ataş ile PÜİS Genel
Başkanı Okumuş’a plaket takdim etti. Toplantı toplu
hatıra fotoğraf çekimiyle son buldu.>>İHA
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Yetenek taraması 
için kritik toplantı

Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde, Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü iş birliğinde, yetenek taraması çalışmaları kapsamında

önemli bir toplantı gerçekleştirildi. Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu’nun başkanlığında düzenlenen toplantıya, Spor Hizmetleri Müdürü
Yılmaz Erşen, Şube Müdürü Adil Kamberoğlu, Gençlik ve Spor İlçe Müdürleri,

antrenörler, kurum personelleri ve beden eğitimi öğretmenleri katıldı.
Toplantının ana gündem maddesi, ilçel-
erde gerçekleştirilecek yeni dönem
yetenek taraması çalışmaları oldu.
Geleceğin sporcularını keşfetmek ve yön-
lendirmek amacıyla düzenlenen bu kap-
samlı çalışmada, çocukların fiziksel
uygunluk testlerinden geçirilerek yetenek-
li oldukları spor branşlarına yönlendirilme-
si hedefleniyor.

KASAPOĞLU: “İLÇELERİ 
KARIŞ KARIŞ GEZİYORUZ”

Toplantıda konuşan Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, yetenek
taramasının Afyonkarahisar’ın spor
altyapısını güçlendirmede kritik bir rol
oynadığını belirtti. Kasapoğlu, sürecin
başarılı bir şekilde ilerlemesi için tüm
ilçeleri ziyaret ettiklerini vurgulayarak,
şunları söyledi: "Amacımız, çocuk-
larımızın spora kazandırılmasını sağla-
mak. Onların yeteneklerini erken yaşta
keşfedip doğru branşlara yönlendirmek
için yoğun bir şekilde çalışıyoruz. İlçeleri

tek tek gezerek süreci en iyi şekilde
yönetmeye çalışıyoruz. Beden eğitimi
öğretmenlerimiz, antrenörlerimiz ve
kurum personelimiz bu noktada büyük bir
özveri gösteriyor. Hepsine teşekkür ediy-
orum.”

YETENEK TARAMASI NASIL 
YAPILACAK?

Yeni dönem yetenek taraması kapsamın-
da belirlenen okullarda tarama testleri
gerçekleştirilecek. İlkokul üçüncü sınıf
düzeyindeki öğrenciler çeşitli fiziksel
uygunluk testlerinden geçecek ve perfor-

mansları detaylı bir şekilde analiz edile-
cek. Çocukların esneklik, denge, hız,
çeviklik ve dayanıklılık gibi fiziksel özellik-
leri test edilecek. Bu veriler ışığında,
çocukların hangi spor dalına yatkın
olduğu belirlenecek ve yetenekli görülen
öğrenciler ilgili branşlara yönlendirilecek.
Toplantıda ayrıca, geçmiş yıllarda yapılan
yetenek taramalarının değerlendirilmesi
yapıldı. Program kapsamında daha fazla
öğrenciye ulaşılması gerektiği konusunda
fikir birliği sağlandı. Sürecin daha verimli
ilerlemesi adına antrenörler ve beden
eğitimi öğretmenleri ile koordineli bir şek-
ilde çalışılmasının önemine dikkat çekildi.
Toplantının sonunda, katılımcılar ilçelerde
düzenlenecek yetenek taramalarına dair
görüş alışverişinde bulundu. Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen ve Şube
Müdürü Adil Kamberoğlu, sürecin en iyi
şekilde yürütülmesi adına eğitim camiası
ve spor antrenörleriyle iş birliğinin devam
edeceğini belirtti. >>FAHRİYE ÇIRACI

Ege Bölgesi Muaythai Şampiyonası 
Afyonkarahisar’da başladı
Türkiye Muaythai Federasyonu

tarafından düzenlenen Ege
Bölgesi Muaythai Şampiyonası

Afyonkarahisar’da başladı.

Şampiyonada, bölgedeki en iyi
muaythai sporcuları, şampiyonluk için
kıyasıya mücadele edecek. Ege
Bölgesi'nin dört bir yanından gelen
255 sporcu, farklı sıklet kategori-
lerinde yarışacak. Genç yetenekler,
bölge şampiyonu olabilmek için ter
dökecek. Şampiyonanın açılış sere-
monisi, Çiğiltepe Spor Salonu'nda
yapıldı. Açılışta, sporcuların yanı sıra
davetliler de büyük bir heyecanla yer
aldı. Ege Bölgesi Muaythai Şampiy-

onası'nın açılış seremonisine;
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
Muaythai Federasyonu Başkan Vekili
Korkmaz Atalay, Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen ve İl Temsilcisi
Serdar Şanlı katıldı. Açılışta konuşan
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
şampiyonanın bölge sporcuları için
büyük önem taşıdığını belirtti. 
>>İHA

Geleceğin milli güreşçileri
Afyon’da yetişiyor
Afyonkarahisar Tınaztepe Spor Salonu'nda
düzenlenen Okul Sporları Küçük Erkekler

Güreş Müsabakaları sona erdi. 
Büyük çekişmeye sahne olan müs-
abakalarda genç sporcular, minderde
üstün performans sergileyerek madalya
için ter döktü. Müsabakaların ardından
dereceye giren sporculara ödülleri,
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafın-
dan takdim edildi. Dereceye giren genç
güreşçiler büyük sevinç yaşarken, aileleri
ve antrenörleri de onların mutluluğuna
ortak oldu.

KASAPOĞLU: "GELECEĞİN MİLLİ
GÜREŞÇİLERİNİ YETİŞTİRİYORUZ"

Ödül töreninde konuşan Gençlik ve Spor
İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
Afyonkarahisar’ın güreş branşında
önemli bir altyapıya sahip olduğunu

belirterek, genç sporculara olan destek-
lerinin süreceğini vurguladı. Kasapoğlu,
"Burada mücadele eden her sporcumuz,
gelecekte milli takımda yer alabilecek
potansiyele sahip. Bizler de bu genç
yeteneklerin en iyi şekilde yetişmesi için
elimizden gelen her şeyi yapacağız."
dedi. Sporun sadece fiziksel gelişimi
değil, aynı zamanda disiplin, azim ve
mücadele ruhunu kazandırdığını belirten
Kasapoğlu, "Bu çocuklarımız geleceğin
şampiyonları olacak. Afyonkarahisar
olarak güreşe verdiğimiz destek artarak
devam edecek. Antrenörlerimizi ve
ailelerimizi de bu süreçte verdikleri emek-
lerden dolayı kutluyorum." ifadelerini 
kullandı. 
>>İZZET IŞIK  

Artuk Grup Çakırköyspor
zirveye göz kırptı!

Gönbeler Süper Amatör Ligi’nin 16. 
haftasında Artuk Grup Çakırköyspor, 
zorlu Susuz Belediyespor deplasmanından 
2-0’lık net bir galibiyetle dönerek şampiyonluk
yarışında iddiasını ortaya koydu.

Susuz Belde Stadyumu’nda oynanan
mücadelede ilk 20 dakika dengeli
geçerken, 20. dakikadan itibaren oyu-
nun kontrolünü eline alan Artuk Grup
Çakırköyspor, sahada üstünlüğünü
hissettirdi. Çok sayıda gol pozisy-
onuna giren konuk ekip, ikinci yarıda
fileleri havalandırmayı başardı.
Takımın yıldız isimleri Furkan Varol ve
Esat Furkan Okçu’nun kaydettiği
gollerle üç puanı hanesine yazdıran
Çakırköyspor, ligde ikinci sıraya yük-

selerek zirveye bir adım daha yak-
laştı. Karşılaşmada tartışmalı anlar
yaşansa da, Artuk Grup Çakırköys-
por'un sahaya yansıttığı futbol, gali-
biyetin en büyük anahtarı oldu. Artuk
Grup Çakırköyspor, bu galibiyetle bir-
likte şampiyonluk yolunda önemli bir
adım attı. Zirve yarışında rüzgârı
arkasına alan ekip, önümüzdeki haf-
talarda liderliği ele geçirme hedefiyle
sahaya çıkmaya hazırlanıyor.
>>MEVLÜT TINAS
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DEVLET ANA ÇOCUKLARLA 
RAFADAN TAYFA’YI İZLEDİ

Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı’nın öncülüğünde merkeze bağlı 
beldelerde yaşayan çocuklar, şehit ve gazi çocukları ile koruma altında olan çocuklar
Rafadan Tayfa serisinin 5. sinema filmi “Rafadan Tayfa Kapadokya'yı izledi.

Rafadan Tayfa serisinin 5. sinema filmi “Rafadan Tayfa Kapadokya
Afyonkarahisar'da özel bir gösterimle çocuklara izletildi. Yaklaşık
300’den fazla çocuğun katıldığı etkinlikte mısır ikramı yapıldı.  Vali

Yiğitbaşı’nın da katıldığı etkinlikte çocuklar sinema izlemenin heyecanını
yaşadı. Gişe rekorları kıran ve bugüne kadar 2 buçuk milyondan fazla
çocuğun izlediği Rafadan Tayfa Kapadokya maskotları da çocuklarla
vakit geçirerek onlarla fotoğraf çektirdi. Animasyon filmi olan Rafadan
Tayfa’nın yapımcılığını ve yönetmenliğini üstlenen İsmail Fidan da etkin-
likte yer aldı. Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Rafadan Tayfa serisini kendisinin de çok sevdiğini belirterek şöyle konuş-
tu: "Rafadan Tayfa serisi benim geçmişten beri çok yakınen takip ettiğim
çocuklarım seyrettiğim ve çok güldüğüm bir seri. Öncelikle yapımcısı
İsmail beye çok teşekkür ediyorum. Kendisi ile İstanbul’a dayanan bir
dostluğumuz var. Yaptıkları işleri takdir ediyorduk eskiden de ben bu
alanda çalıştığım için. Zaten böyle yerli bir yapım bu kadar profesyonel

derecede yapılmış aynı zamanda kendi kültürümüzün ögelerinin içinde
olduğu şiddetin küfürün olumsuz ögelerin olmadığı bir yandan hepimizi
güldürebilen bir yandan çocuklarımızı yetişkinlerimizi bir yandan da bu
kadar yoğun izleyiciye ulaşabilen bir animasyon serisi olması gerçekten
demek ki nitelikli kaliteli işler yapmak için ille de bir batılı felsefeye yada
senaryoya. dayanması gerekmiyor" 

EGE BÖLGESİ MUAYTHAİ ŞAMPİYONASI 
AFYONKARAHİSAR’DA BAŞLADI

Rafadan Tayfa'nın senaristi ve yapımcısı İsmail Fidan ise organizasyon
hakkında şunları söyledi: "TRT ortak yapımı Rafadan Tayfa Kapadokya
filmini Afyonkarahisar’daki arkadaşlarımızla buluşturuyoruz, sayın valim-
izin ev sahipliğinde. Gerçekten çok mutluyuz. Çünkü biz sinema salon-
larında çocuk seslerini duyduğumuzda gerçekten bütün enerjimiz
değişiyor. O yüzden onları mutlu etmek çok çok kıymetli." 
>>MEVLÜT TINAS

Taytak, “Teşkilatların eğitim programına katılmaları her açıdan çok yararlı”

Ankara’da MHP Genel Merkezinde düzenlenen ve
11 ili kapsayan bölgenin iştirak ettiği eğitim pro-
gramına Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, MHP İl Başkanı Ahmet
Kahveci, il yöneticileri ve ilçe başkanları katıldı. Bir
gün süren programda MHP tarihi ve politikaları,
milliyetçilik, temel iletişim, seçmen analizi ve ikna
politikaları gibi dersler yer aldı.

KATILIMCILARA SERTİFİKA VERİLDİ
Öğleden önce ve sonra gün içinde yapılan pro-
gramın sonunda katılımcılara sertifika verildi. Başkan Ahmet
Kahveci’nin sertifikasını Milletvekili Taytak takdim etti.
Milletvekili Taytak, eğitim programının çok verimli geçtiğini
söyledi. Siyaset kurumlarının belirlenen amaca ulaşmaları
için kendilerini ifade etme ihtiyaçları ve sorumlulukları
olduğuna vurgu yapan Kahveci, şunları ifade etti:  “Türk ve
Türkiye Yüzyılı hedefine giderken, Genel Başkanımız Sayın
Devlet Bahçeli Beyefendi'nin sarsılmaz milli duruşunu,
Partimizin izlediği milli siyaseti anlama, kavrama ve

kamuoyu ile paylaşma görevini yerine getirecek olan teşki-
latlarımızın eğitim programına katılmaları her açıdan çok
yararlı olmuştur.”

“DAHA GÜÇLÜ, DAHA MUTLU 
YARINLAR İÇİN”

Başkan Kahveci ise, “Liyakatli, bilgili, donanımlı kadrolarımı-
zla Sayın Bilge Liderimizin emrinde şehrimize daha çok
hizmet etmek için; ‘Lider Ülke Türkiye’ yolunda ülkemizin,
milletimizin daha güçlü, daha mutlu yarınları için daha çok

çalışacağız. Bu vesileyle; programın düzen-
lenmesini sağlayan Genel Başkanımız Sayın
Devlet Bahçeli Beyefendi’ye şükranlarımızı
sunuyor, Genel Başkan Yardımcılarımız
Sayın Edip Semih Yalçın’a ve Sayın Zuhal
Topçu’ya çok teşekkür ediyoruz.” 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin
talimatıyla düzenlenen eğitim programının katılımcı teşkilatlar açısından çok yararlı geçtiğini söyledi.

Vali Yiğitbaşı'dan 
AFSÜ'ye tebrik

45 yaşındaki Bayram Çağlar, çocukken 
kaybettiği görme yetisini AFSÜ'de yeniden

kazandı. Vali Kübra Güran Yiğitbaşı, Çağlar'ı
ziyaret ederek hekimlerden bilgi aldı.

Çocukken oyun oynadığı sırada gözüne kardeşi tarafın-
dan batırılan bir ağaç parçası sonrası Bayram Çağlar
sağ gözünde görme yetisini kaybetti.  Çobanlık yaparak
geçimini sağlayan 45 yaşındaki Bayram Çağlar 2018
yılında İstanbul'da bir gözüne kornea nakli uygulattı.
Ancak tedavisinin ardından hiçbir kontrollerine gitmediği
için yeniden görme yetisini kaybetti.  2023 yılında
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesine başvuran
Bayram Çağlar’ın yapılan tetkikler sonrası İstanbul'daki
operasyon sonrası vücudunun kornea naklini reddettiği,
gözünde dikişler kaldığı ve bu sebeple görme yetisini
kaybettiği belirlendi.  2023 Mart ayında AFSÜ’de aynı
göze kornea nakli ikinci kez yapıldı.  Bu işlem yapılırken
Bayram Çağlar’ın gözündeki mercek de çıkarılıp
yeniden dikişli mercek konuldu. 1 yıldır gözü iyi düzeyde
gören ancak göz tansiyonu yavaş yavaş yükselmeye
başlayan Bayram Çağlar Damla tedavileri sonuç ver-
meyince yeniden hastaneye başvurdu.  Bayram Çağlar
bu seferde Göz tansiyonu ameliyatına alındı.  Başarılı
geçen operasyon sonrası göz tansiyonu yeniden nor-
male döndü.  Doç. Dr. Hamidu Hamisi Gobeka tarafın-
dan yapılan ameliyat sonrası Bayram Çağları’ın gözüne
tüp yerleştirildi.  Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Vali
Kübra Güran Yiğitbaşı da, şuanda hastanede tedavisi
devam eden Bayram Çağlar’ı ziyaret ederek geçmiş
olsun dileklerini iletti.  Öte yandan AFSÜ'de Eylül 2023'te
bu yana 35 kişiye kornea nakli uyguladı. Hastane,
Kornea temin faaliyetlerinde göz bankacılığıyla ilgili
işlerde Türkiye'deki hastaneler arasında ilk üçe girmeyi
başardı. Ayrıca hastane kapalı sistemle kornea nakli
ameliyatlarına da başladı. Doç. Dr. Hamidu Hamisi
Gobeka, operasyon hakkında bilgiler vererek hastanın
yakın zamanda taburcu edileceğini söyledi. Dr. Gobeka;
"Çok nadir kullanılan bir imlat ve herkes yapamıyor. Bu
bölgemizde bu ikinci üçün hasta yapıyoruz. Hakikaten
çok önemli. 35 ve üzeri olan göz tansiyonu şuanda 12,
13 seyrediyor. Tam istediğimiz değerlerde. Yakından
takip ediyoruz birkaç gün içinde taburculuğunu gerçek-
leştirileceğiz." dedi.

“EN GEÇ BİR AY İÇERİSİNDE NAKİLİNİ 
YAPMIŞ TABURCU ETMİŞ OLUYORUZ”

Doç. Dr. İbrahim Etem Ay, ise başka hastanelerde hasta-
ların uzun süre beklediğini ancak AFSÜ'de en geç 1 ay
içinde hastaların tedavi edildiğini söyledi. Ay, şöyle
konuştu: "Uzun süre sıra bekliyorlar. Biz de öyle değil
hasta geliyor. En geç bir ay içerisinde nakilini yapmış
taburcu etmiş oluyoruz. O da çok büyük bir imkan bizim
için."
YİĞİTBAŞI "HEM GENÇ HEM BAŞARILI BİR EKİP”

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ise
zorlu operasyonların AFSÜ'de başarıyla gerçekleştir-
ilmesinin gurur verici olduğunu söyleyerek şöyle konuş-
tu: "Hem genç hem başarılı bir ekip. Vatandaşımız
Bayram bey de Çay Karacaörenli. Çocukluğundan beri
gözünde bir sıkıntı vardı görme engeli yaşıyordu. Ancak
İstanbul’da geçirdiği bir operasyon sonucu hem o dik-
işlerle ilgili kontrolleri yaptırmamasının sonucunda hem
de kendi vücuduyla uyumlu olamadı. Sonucu alamamış
bu ameliyatın. Burada İbrahim hocamızla Hamit hocamı-
zla tanıştıktan sonra tekrar buraya gelip eşinin de
desteğiyle büyük bir eşinin de teşvikiyle tekrar ameliyat
olmaya karar veriyor.  Ben hocalarımıza çok teşekkür
ediyorum. Böyle önemli bir ameliyatın bizim dışımızda
Türkiye 2 yerde yapılabilen burada başarıyla sonuçlan-
ması ve aynı zamanda buraya gelen hastalarımızın da
diğer yerlerde çok uzun sürede sıra beklerken buradan
hemen tedaviye operasyona başlanması gibi şeyler
bizim nitelikleri çok daha fazla arttıran özellikler.
Dolayısıyla biz burada bu imkanları sağladıkları için
başhekimlerimize, rektörümüze teşekkür ediyoruz."

“GÖZ TANSİYONUNDA YÜKSELME 
OLDUĞU İÇİN AMELİYAT OLDUM"

Sağlığına AFSÜ'de kavuşan Bayram Çağlar;
"Kardeşimle çocukken oynarken yaralanma oldu
gözümde. Çubuk batması dolayısıyla Ankara Gazi
Üniversitesinde ameliyat oldum. Katarak ameliyatı.
Ondan bu tarafa hiç ameliyat olmadım. Yıl geçtikçe
kornemada görmem de azalma olduğu için 2023 sen-
esinde burada kornea nakli oldum. 2025 yılında burada
kornea nakli oldum. Göz tansiyonunda yükselme olduğu
için ameliyat oldum." dedi. >>HÜDAYİ ACAR


